

# Bestyrelsesmøde 02/10

---

02 Oktober 2024

## TIL STEDE

Karina, Katrine, Mathilde, Nadia, Nadia-Maria, Nikoline, Sebastian, Signe, Thorbjørn

Referent: Nadia-Maria

## DAGSORDEN

- Skal vi tage debatten om farver på adgangsmarkedet op igen?
- Adgangsmærker generelt
- Solsikkesnoren
- Tilbud på telefon abonnement
- Kontakt til regioner/hospitaler
- Klare linjer omkring hvordan kontakt foregår
- Hvordan tænker vi sårbarhed ind i vores arbejde?
- Evt

## NOTER

- Skal vi tage debatten om farver på adgangsmarkedet op igen?
  - Der er blevet forespurgt at tage dette emne op igen og dem der har stillet forslaget får lov til at præsentere hvorfor de ønsker det. Der bliver lavet en afstemning om, hvorvidt debatten skal tages op igen og dette er der 75% flertal for. Vi tager derfor debatten op igen til næste møde.
- Adgangsmærker generelt
  - Der bliver kort diskuteret økonomi og mulighed for at søge fonde til at hjælpe.
- Solsikkesnoren
  - Vi får en kort opdatering på arbejdet med solsikkeprogrammet. Formanden vil kontakte dem igen med henblik på hvad vi egentlig må.
- Tilbud på telefon abonnement

- Vi gennemgår de forskellige tilbud vi har fået fra forskellige udbydere. Vi bliver enige om at indhente nogle flere tilbud og kigge på det igen.

- **Kontakt til regioner/hospitaler**

- Rettighedsudvalget taler om hvordan vi skal gribe det an med kontakt til regionerne og hospitalerne omkring at få udarbejdet nogle konkrete retningslinjer.

- **Klare linjer omkring hvordan kontakt foregår**

- Der bliver talt om klare interne retningslinjer omkring hvad man kan tale om i kontakten med mennesker, der potentielt kan være interessante kontakter for foreningen. Man må ikke repræsentere foreningen med udtalelser medmindre der er givet tilladelse hertil. Man må gerne tale om ting der er frit tilgængelige på hjemmesiden. Er du i tvivl så lad være.

- **Hvordan tænker vi sårbarhed ind i vores arbejde?**

- Vi er en forening der består af udelukkende handicappede og vi skal tænke vores sårbarheder mere ind i vores arbejde og løfte i flok så der ikke sidder nogen og kæmper med en opgave. Vi taler om at indføre et "siden sidst" punkt på fremtidige bestyrelsesmøder hvor vi lige får tjekket op på folks opgaver.

- **Evt**

- Der er blevet gjort opmærksom på et punkt omkring SSA forhandlener der er for stort til at tage under evt. Der bliver foreslået at der indkaldes til et ekstraordinært bestyrelsesmøde så vi kan diskutere dette punkt.

DER TAKKES FOR ET GODT MØDE

